
Zápis  
z kolegia děkana FŽP z 19. května 2004 

 
Přítomni: doc. Seják, prof. Vráblíková,  ing. Dolanský, ing. Prchalová, ing. Vosátka 
Omluveni:: ing. Richter, ing. Rýznarová, mgr. Vojtíšek 
 
 
K minulým zápisům 
 
Kolegium  z 24.2.2004 - bod 9 

• Trvá příprava ak. roku 04/05. Vedoucí kateder písemně potvrdí proděkance pro 
studium, že byly aktualizovány informace k jednotlivým předmětům dané katedry ve 
STAGU do 31.5.2004 

 
Kolegium z 12.5.2004 – bod 1 

• Vedoucí kateder zašlou na děkanát přehled o zastupování v době dovolených do 
20.5.2004. 

• Vedoucí kateder zašlou  na děkanát informace o zvyšování kvalifikace pracovníků 
katedry v následujících třech letech do 20.5.2004. 

 
 
Dále bylo projednáno 
 

1) Děkan žádá, aby v nepřítomnosti vedoucího katedry byl  vždy určen zástupce za 
příslušnou katedru. 

2) Návrh kritérií pro hodnocení akademických a neakademických pracovníků pro 
přidělování nenárokové složky mzdy. Kriteria hodnocení zašlete do 20.5.2004 na 
děkanát. 

3) Aktualizace Dlouhodobého záměru FŽP UJEP na rok 2004 a 2005 - zaslat 
aktualizované podklady nejpozději do 24.5. 2004 do 8 hodin.  

• Prof. Vráblíková navrhla, prodiskutovat investiční akce pro rok 2004 a 2005.   
• Děkan doc. Seják sdělil, že posoudí nutnost svolání  mimořádného zasedání 

akademického senátu  fakulty (dne 26.5. ve 12 hod, zasedací místnost 211) 
k projednání Aktualizace dlouhodobého závěru fakulty.  

• Děkan doc. Seják informoval o dopisu z Národního vzdělávacího fondu Leonardo 
s nabídkou účasti na připravovaném semináři pro předkládání žádostí o grant či 
zahraničních stáží. Do konce května nahlásí vedoucí kateder jména potencionálních 
účastníků připravovaného semináře. 

4) Děkan vyzval přítomné, aby se zapojili do programu Phare 2003 - Rozvoj lidských 
zdrojů. Informoval o přípravě projektu v opatření Posílení aktivní politiky 
zaměstnanosti ve spolupráci s Akademií věd a podniky. 

5) Děkan doc. Seják uložil vedoucím kateder provádět pravidelnou kontrolu průběhu 
doktorandského studia svých pracovníků,  za účelem přehledu o zvyšování odborné 
kvalifikace pracovníků fakulty. 

6) Děkan doc. Seják informoval o transformaci Pedagogické fakulty. Konstatoval, že 
zvolená varianta vytvoření ústavů není z dlouhodobého hlediska optimální a jeví se 
spíše pouze jako odklad problému. V rámci zefektivnění činnosti univerzity by bylo 
vhodné vytvářet celouniverzitní katedry. 



7) Děkan doc. Seják informoval o připravované přednášce dvou profesorů ze Salfordu na 
téma „Hodnocení vlivu na ŽP“, která se koná dne 20.5. od 9 hod. Vyzval vedoucí 
kateder o této přednášce informovat své pracovníky. 

8) Prof. Vráblíková vznesla dotaz ohledně končících pracovních smluv pedagogických 
pracovníků, jakým způsobem se bude řešit prodlužování pracovních poměrů. 
V souvislosti s novelou zákoníku práce bude tuto otázku řešit děkan s jednotlivými 
vedoucími kateder. 

9) Proděkanka ing. Prchalová upozornila vedoucí kateder, aby zkontrolovali, zda jsou 
vypsány termíny zkoušení na celé zkouškové období. 

10) Proděkanka ing. Prchalová informovala o přípravě žádosti o grant v programu Národní 
Phare 2003 (část II). 

 
 
 
Příští kolegium se koná  31. května v 11:00.  
 
 
 
Zapsala ing. Prchalová  
 


